# **5D 4N CLASSIC OSAKA - KANSAI**



# **TOUR INCLUSIONS**

- Return private airport transfer
- 3N Osaka and 1N Kyoto stay
- Daily breakfast
- ❖ 2 Full Day Private Tours with Mandarin Speaking Driver Guide on Day 02 and 03 visiting:
- Osaka Castle (View)
- Todaiji Temple (With Admission)
- Nara Deer Park
- Kyoto Shijo Street
- Kiyomizu Temple (With Admission)
- Nishiki Market
- Fushimi Inari Taisha
- Gion Hanamikoji Street

# DAY 1 ARRIVAL KANSAI -**OSAKA**

Welcome to Kansai. You will be met and transfer to your hotel with the rest of the day free to explore the city on your own.

Overnight: Dotonbori Crystal Hotel II or Similar

# DAY 2 OSAKA - NARA -**KYOTO**

## (Breakfast)

- Osaka Castle (View) One of Japan's most famous landmark.
- Todaiji Temple (with Admission) -With its 15m high Buddha, Todaiji Temple is the most prestigious of Nara's seven great temples.

- Nara Deer Park The vast area of the Nara Park covers 660 hectares and is renowned for its freeroaming deer and world-famous temples. Visitors will encounter deers 'begging' for shika senbei, special crackers for deer feeding that are sold for around 200yen.
- **Kyoto Shijo Street -** Time for retail therapy at the Shijo Street where you will find the Takashimaya department store etc.

Overnight: Hotel Hean No Mori Kyoto or

# DAY 3 KYOTO - OSAKA

## (Breakfast)

- > Kiyomizu Temple (with Admission) -Best known for its wooden stage that juts out from its main hall, Kiyomizu Temple stands 13m above the hillside. The stage nice views affords of numerous cherry and maple trees below that erupt in a sea of colour in different seasons.
- Nishiki Market This lively retail market is a great place to find seasonal foods and Kyoto specialties, such as Japanese sweets, pickles, dried seafood and sushi.
- Fushimi Inari Taishi The place is famed for its thousands of vermilion torri gates, straddling a network of trails behind its main buildings. The trails lead into the wooded forest of the sacred Mount Inari, standing at 233m.

Gion Hanamikoji Street Dubbed as the Most 'Kyotoish' Street with 2 distinct atmospheres, it offers not only the opportunity to experience Kyoto's timeless streets and architecture but also the rare chance to see Geisha and Maiko still active on the streets.

Overnight: Dotonbori Crystal Hotel II or Similar

## DAY 4 OSAKA (FREE DAY)

#### (Breakfast)

Your day to explore the city on your own or simply shop to your heart's

Overnight: Dotonbori Crystal Hotel II or Similar

# DAY 5 OSAKA - KANSAI 🛪 **SINGAPORE**

## (Breakfast)

Bid farewell to Japan as you catch your flight home!

## Remarks:

- Tour is conducted by Mandarin speaking driver guide.
- Vehicle usage is for 10hours per day. Any additional hours to be settled directly on site.
- Tippings for driver guide at Yen800 per person per day.
- Itineraries. sequence, travel arrangements, accommodation etc may be subjected to change(s) with or without prior notice.
- Other terms and conditions apply.



















# **5D 4N CLASSIC OSAKA - KANSAI**



# 团费包含

- ❖ 来回机场专车接送
- ❖ 3晚大阪 & 1晚京都住宿
- ❖ 每日早餐
- ❖ 中文司机兼导游
- ❖ 2天包车 (第2和第3天) 游览
- ▶ 大阪城 (外观)
- ▶ 东大寺 (含门票)
- ▶ 奈良公园
- ▶ 四条河原町商圏
- ▶ 清水寺 (含门票)
- ▶ 锦市场
- ▶ 伏见稻荷神社
- ▶ 花见小路 (艺妓区)

# 第1天 抵达关西-大阪

抵达关西机场,由专车送往下榻酒店

全日自由活动。

夜宿: Dotonbori Crystal Hotel II 或等级

# 第2天 大阪-奈良-京都

▶ 大阪城(外观) - 位於大阪城公园 内的大阪城,与名古屋城,熊本 城並称日本历史上三大名城,同 时也是知名的赏樱圣地。

- ▶ 东大寺(含门票)-东大寺拥有被 指定为国家的大佛像及大佛殿, 他也是世界上最大的木制结构之
- ▶ 奈良公园 偌大的奈良公园位于若 草山山脚下,面积广阔,活泼温 驯的野鹿随处可见。您可购买路 边出售的鹿饼干进行喂食或站在 小鹿旁边与其合影。
- ▶ 四条河原町商圏 这里汇集了 OPA, 高島屋等百货, 不愧为京 都最适合"血拼"的好地方。

夜宿: Hotel Hean No Mori Kyoto 或等级

## 第3天 京都-大阪

### (早餐)

- ▶ 清水寺(含门票) 1994年被列入 世界文化遗产的清水寺是日本京 都最著名的名圣古迹。坐落于京 都东面的一座小山上,在此可俯 瞰京都全貌。
- ▶ 锦市场 这条历史悠久的商店街, 全长390米,拥有130多家传统店 铺。
- ▶ 伏见稻荷神社 这里是日本稻荷 神社的总本社。在通往稻荷山的 道路上耸立着看似无尽的亮橙色 鸟居,令人目不暇给。
- ▶ 花见小路 花见小路的建筑多数 为茶屋和餐厅,保留著古老的外 观和内部装饰, 让人仿佛穿越到 了江戶时代。

夜宿: Dotonbori Crystal Hotel II 或等级

# 第 4天 大阪 (自由活动)

## (早餐)

全天为自由活动日。您可尽情享受 购物乐,或自行探索大阪市。 夜宿: Dotonbori Crystal Hotel II 或等级

# 第5天 大阪-关西 🛪 新加坡

## (早餐)

挥别大阪回返甜蜜的家园。

## 注:

- 若中英文行程出现不符之处,将以英文 版本为依据。
- 此团由中文司机兼导游服务。
- 每日限10小时用车,超时当场另计。
- 司机导游消费为每人每日YEN800。
- 行程, 顺序, 住宿等的编排如有更改, 恕不预先另行通知。
- 其他附带条件。



CALL US NOW 6466 8558













